
UZASADNIENIE 

 

W dniu 6 grudnia 2024 r. do Urzędu Miejskiego w Poniecu wpłynęła skarga na działalność 

Szkoły Podstawowej w Poniecu im. ppłk. dr. Bernarda Śliwińskiego w zakresie braku 

zapewnienia bezpieczeństwa. Przewodniczący Rady Miejskiej pismem z dnia 16 grudnia 2024 

r. przekazał skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu zbadania zarzutów 

podniesionych w skardze i sporządzenia projektu uchwały. 

Podczas posiedzenia, które odbyło się w dniu 13 stycznia 2025 r. Komisja wysłuchała 

wyjaśnień Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Poniecu w zakresie złożonej skargi. W 

szczególności Wicedyrektor Szkoły wskazała na fakt, iż na terenie szkoły, celem zapewnienie 

bezpieczeństwa uczniom zainstalowany został monitoring wizyjny. Ponadto podczas przerw 

między lekcjami pełnione są dyżury nauczycieli, zgodnie z harmonogramem dyżurów 

międzylekcyjnych. Komisja zapoznała się także z procedurami bezpieczeństwa 

obowiązującymi w szkole i stwierdziła, że dyrekcja placówki dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić jak najwyższe standardy ochrony dla wszystkich uczniów. 

W związku z powyższym skargę złożoną na Szkołę Podstawową w Poniecu im. ppłk. dr. 

Bernarda Śliwińskiego należy uznać za nieuzasadnioną.  

Pouczenie: 

Zgonie z art. 239 KPA „W przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana 

za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę 

bez wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać 

swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - bez zawiadamiania 

skarżącego”. 

 

 


